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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 6ης/2014 

Πέμπτη 20 Μαρτίου 2014,  08:00 μ.μ. 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Πολίτης Δημήτριος 11. Διασάκος Νικόλαος 19. Μιχαλόπουλος Κων/νος 29. Μωρακέας Σπυρίδων ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαμόπουλος Ιωάννης  20. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 30. Νιάρχος Αναστάσιος 1. Περρωτής Παναγιώτης ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑΣ) 1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ (ΛΑΔΑ) 

3. Αθανασόπουλος Κων/νος 12. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 21. Μπάκας Ιωάννης 31. Νταγιόπουλος Γεώργιος 2. Φαββατάς Γεώργιος (ΑΜΦΕΙΑΣ)  

4. Αναζίκος Ιωάννης 13. Καμβυσίδης Ιωάννης 22. Μπασακίδης Νικόλαος 32. Ντίντα Παναγιώτα   

5. Ανδρεάκος Κων/νος 14. Καραγιάννης Ανδρέας 23. Μπεχράκης Σταμάτης 33. Οικονομάκου Μαρία   

6. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 15. Καρβέλης Γεώργιος 24. Μπουζιάνης Παύλος 34. Πουλόπουλος Δημήτριος   

7. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 16. Κελλαράκος Ευστράτιος 25. Μπούρας Ιωάννης 35. Ριζάς Χρήστος   

8. Γκραίκης Παύλος 17. Κουδούνης Αργύριος 26. Μπούχαλης Δημήτριος 36. Φαββατάς Δημήτριος   

9. Γουρδέας Ανδρέας  27. Μπρεδήμας Θεόδωρος    

10. Δημόπουλος Δημήτριος 18. Μαρινάκης Σαράντος 28. Μωραγιάννης Κων/νος 37. Χριστόπουλος Ιωάννης   
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  Γενικά πριν την ημερήσια διάταξη. Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώματος τίθενται τα εξής 
θέματα και ερωτήματα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 
- Ένα τεράστιο θέμα έχει δημιουργηθεί στη Θουρία, όπου, ενώ από τη 

μια πλευρά λέτε «ανακύκλωση» και τα μαζεύει ο κόσμος τα σκουπίδια 
χωριστά από τα υπόλοιπα, εντούτοις, περνάει ένα αυτοκίνητο, στο 
οποίο φορτώνονται μέσα και τα ανακυκλώσιμα και τα άλλα 
απορρίμματα. Γιατί γίνεται αυτό;  

- Σχετικά με τις ασφαλτοστρώσεις, τι έγινε με αυτό το θέμα της 
Αριστομένους, η οποία είχε υποστεί τις βλάβες και την οποία είχατε πει 
ότι θα την ξηλώσετε να κάνετε νέα, διότι το πρόβλημα είναι τεράστιο;  
 

06 
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ΔΙΑΣΑΚΟΣ 
Ποια κτίρια ελέγχθηκαν κατά τον πρωτοβάθμιο προσεισμικό έλεγχο των 
κτιρίων της Μεσσηνίας; Είναι θωρακισμένα και ασφαλισμένα τα δημόσια 
κτίρια; Σε ποια έχει προχωρήσει δευτεροβάθμιος έλεγχος, ποια ήταν τα 
αποτελέσματα και τι έργα αντισεισμικής θωράκισης πρόκειται να γίνουν;  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 
- Γιατί ενώ έχει γίνει υπογειοποίηση των καλωδίων της ΔΕΗ, δεν έχουν 

αφαιρεθεί οι κολώνες από τη ράμπα των τυφλών δυο μήνες τώρα; 
Μήπως με την αφαίρεση αυτή, δημιουργηθούν τραυματισμοί στο 
καινούριο έργο και έχουμε πάλι εκεί ένα ράβε ξήλωνε από την αρχή;  

- Γιατί στο δυτικό πεζοδρόμιο Φραντζή – Ξενοφώντος, δεν υπάρχει 
ράμπα όδευσης τυφλών; Τους περνάμε απέναντι στο ανατολικό 
πεζοδρόμιο, ενώ πρέπει σε κάποιο σημείο να τους ξαναγυρίσουμε 
διασχίζοντας κάθετα την Αριστομένους για να οδηγηθούν στο πιο 
πολυσύχναστο σημείο της πόλης, το Διοικητήριο και τα Δικαστήρια. 

- Διαβάζουμε στις εφημερίδες ότι έχουν μπει στο ΤΑΙΠΕΔ ορισμένα 
ακίνητα της πόλης και ιδιαίτερα για τα 48 στρέμματα που είναι από τις 
προσχώσεις των σεισμών. Αληθεύουν αυτά τα δημοσιεύματα; Αν 
αληθεύουν, γιατί δεν έχετε ενημερώσει την κοινή γνώμη της πόλης και 
τις παρατάξεις της αντιπολίτευσης; Τι ενέργειες έχετε κάνει στα αρμόδια 
Υπουργεία γι’ αυτό το θέμα, το οποίο είναι πολύ μεγάλο για τους 
κατοίκους του Δήμου μας; 

- Είχε πάρει απόφαση το Δημοτικό Συμβούλιο, να δημιουργήσει μια 
διημερίδα, στην οποία θα καλούσε τεχνικούς, εξειδικευμένα στελέχη 
του Πολιτισμού, ανθρώπους που έχουν οικονομική ειδίκευση, για το 
πώς πρέπει να αξιοποιηθεί το Μέγαρο Χορού. Αυτή ήταν η απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου της προηγούμενης θητείας και ενώ την είχατε 
αποδεχθεί, μέχρι σήμερα δεν το υλοποιήσατε αυτό.  

 
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 
- Η πρόσφατη καλοκαιρία που επικρατεί στην πόλη μας έχει σαν 

αποτέλεσμα, από τις πέντε το απόγευμα μέχρι τις εννέα, να 
παρατηρείται μια σειρά από πεζούς, μηχανάκια, ποδήλατα, αυτοκίνητα, 
στην παραλιακή ζώνη, με αποτέλεσμα να έχουμε διενέξεις και κίνδυνο 
ατυχήματος. Η Δημοτική Αρχή, παραμένει απαθής για εφτά χρόνια,  
χωρίς να παρεμβαίνει.  
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- Πρόσφατα έγινε κλοπή, χωρίς καν να φανούν ίχνη διάρρηξης, σε 
αποθήκη του ΔΙΟΚΛΗ, όπου αποθηκεύονταν είδη από τη βοήθεια που 
έδιναν οι συμπολίτες μας. Η ΦΑΡΙΣ και ο Κοινωνικός Φορέας που έχουν 
τη διαχείριση της αποθήκης να μας ενημερώσουν.  

- Έχουμε μπει στην προεκλογική περίοδο και νομίζω ότι είναι άκομψο, η 
Δημοτική Αρχή και ο ίδιος ο Δήμαρχος να δίνει δωροεπιταγές γνωστής 
αλυσίδας σούπερ μάρκετ, στους δημότες σε μορφή ελεημοσύνης, 
προκειμένου να προσπαθήσει να λεηλατήσει, εντός εισαγωγικών, την 
ψήφο των συνδημοτών.  

- Επισημαίνω για μια ακόμη φορά την εγκατάλειψη της δυτικής γειτονιάς, 
και ότι έχει να κάνει με την ασφαλτόστρωση αλλά και με τα σκουπίδια. 
Τι θα κάνετε προκειμένου να μην παρατηρείται αυτό το αίσχος; 

 
ΜΠΟΥΡΑΣ 
- Στην Τοπική Κοινότητα Βρωμόβρυσης το ’11, το ’12,  το ’13 και το ’14 

δεν έχει πέσει ούτε ένα κυβικό τσιμέντο με την αιτιολογία ότι πάνε τα 
τσιμέντα εκεί και δεν υπάρχουν άτομα να τα στρώσουν. Δηλαδή, εάν σε 
ένα χωριό ο Πρόεδρος δεν ενδιαφέρεται, ο Δήμος δεν μπορεί να βρει 
δυο εργάτες να στρώσουν τα τσιμέντα; Είναι γεγονός ότι ο Πρόεδρος 
της Βρωμόβρυσης, κατά τη γνώμη μου, είναι ανύπαρκτος, αλλά θα 
μπορούσαν κάποιοι άλλοι να ενδιαφερθούν να στρώσουν τα τσιμέντα.  

- Οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας 
Αρφαρών έχουν εισπράξει το ποσό της παγίας προκαταβολής  για το 
’11, το ’12 και το ’13 και πόσα ο καθένας; Ο λόγος γίνεται γιατί, 
υπάρχουν κάποιες μικροζημιές και οι Πρόεδροι διαμαρτύρονται και λένε 
ότι δεν έχουν χρήματα να τις φτιάξουν. 

- Έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη ότι υπάρχει πρόβλημα με τους 
Ρομά, με τους τσιγγάνους. Παρατηρείται, ενόψει εκλογών, ότι κάποιοι 
Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων της Δημοτικής Ενότητας Αρφαρών, 
καλούν τσιγγάνους και τους φέρνουν εκεί πέρα προκειμένου να 
ψηφίσουν.  

 
ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ 
- Σχετικά με την αναμόρφωση που έγινε και την τοποθέτηση 

φανοστατών στη συμβολή των οδών Κρήτης με Φαρών και Κρήτης με 
Φιλελλήνων, υπάρχουν ειδικά άρθρα του κώδικα που ορίζουν για τις 
διαβάσεις των πεζών και των ΑΜΕΑ; Στην Κρήτης, απέναντι από το 
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Γυμνάσιο, υπάρχει διάβαση ΑΜΕΑ και δεν υπάρχει ανταπόκριση ή 
υποδοχή στο απέναντι. Αυτή η μελέτη έγινε με διαφορετικά μήκη και 
πλάτη για κάθε δρόμο ή ότι ο κώδικας προβλέπει; Στο δρόμο από του 
Λάμπου προς τα πάνω, τυχαίνει η διάβαση των πεζών και των ΑΜΕΑ να 
είναι μετά το πρώτο αυτοκίνητο που σταματάει στο φανάρι. Πώς θα 
περάσει αυτός ο χριστιανός απέναντι;  

- Σχετικά με τις ασφαλτοστρώσεις, εάν κάποιος πράγματι από μας έχει 
λίγο φιλότιμο και αν κάποιος παρεξηγηθεί για τη λέξη, είμαι έτοιμος να 
του απαντήσω, ας πάει από το praktiker να στρίψει αριστερά να δει τι 
σημαίνει άσφαλτος. Εμπειροτέχνης τα παρέλαβε; Εδώ μέσα τι είμαστε 
εμείς; Στραβοί; Δεν τα βλέπουμε; Πληρώθηκε; Οι νέες 
ασφαλτοστρώσεις που έγιναν, παρελήφθησαν; Είναι τιμή για μας που 
είμαστε εδώ μέσα 41 άτομα να πέφτουν τέτοιες ασφαλτοστρώσεις; Δεν 
ντρεπόμαστε τελικά; Ποιος μας κοροϊδεύει; Ντροπή κύριοι.  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ 
Σοβαρά προβλήματα δημιουργούνται με τους φωτεινούς σηματοδότες. 
Ειδικά στην οδό Κρήτης δεν υπάρχει συγχρονισμός και στην οδό Β. 
Γεωργίου με Λακωνικής, ο φωτεινός σηματοδότης εδώ και ένα μήνα 
περίπου, δεν λειτουργεί με αποτέλεσμα, να υπάρχουν προβλήματα και 
πριν λίγες μέρες έγινε και τρακάρισμα ευτυχώς μόνον με υλικές ζημιές.  
 
ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ 
- Φαίνεται ότι το έργο της Φαρών είναι πολύ καλύτερο απ’ όσο 

περιμέναμε. Η διάβαση στο νότιο πεζοδρόμιο της Κρήτης δεν έχει 
ακόμα κατασκευαστεί. Το έργο της Φαρών δεν έχει ολοκληρωθεί. Ο 
εργολάβος θα γυρίσει πίσω να τη φτιάξει. Την έχουμε δει, την έχουμε 
σημειώσει.  

- Στο έργο της ανάπλασης του δυτικού πεζοδρομίου της Φαρών, 
προβλέπεται ποσό στη μελέτη, για την υπογειοποίηση του δικτύου και 
την απομάκρυνση των στύλων της ΔΕΗ. Η ΔΕΗ ακόμη δεν έχει λάβει τα 
χρήματα, υπάρχει μια καθυστέρηση. Πρέπει να προπληρωθεί. Μόλις 
πάρει τα χρήματα θα πάει και θα αφαιρέσει αυτές τις κολώνες. Δεν θα 
δημιουργηθούν τραυματισμοί στο έργο διότι το έργο δεν έχει τελειώσει 
ακόμη. Πριν τελειώσει θα έχουν αφαιρεθεί αυτοί οι στύλοι. 

- Σχετικά με τις ασφαλτοστρώσεις, υπάρχει κάποια αστοχία στην οδό 
Μαυρομιχάλη για λόγους που εκείνη την ημέρα υπήρξε κάποιο 
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πρόβλημα με τα φορτηγά και με τη μεταφορά του υλικού. Το ξέρουμε, 
το έχουμε δει. Δεν το πληρώνουμε και έχει δοθεί ήδη εντολή να 
αντικατασταθεί. 

- Το τμήμα Φραντζή ως Ξενοφώντος δεν έχει όδευση των τυφλών και 
δεν έχει γιατί η όδευση τυφλών είναι τόσο ανώμαλη που ενοχλεί το 
περπάτημα των περαστικών. Έχουμε όμως φροντίσει με όδευση 
τυφλών στο απέναντι πεζοδρόμιο, ώστε να μπορούμε να καθοδηγούμε 
μέσα από κει τους συμπολίτες μας που είναι τυφλοί.  

 
ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘ. 
Η αποκομιδή των απορριμμάτων στη Θουρία γίνεται κάθε Δευτέρα και 
Παρασκευή για τα αστικά στερεά απορρίμματα και κάθε Πέμπτη περνάει 
από κει η ανακύκλωση. Αυτό που μου λέτε δεν το γνωρίζω, αν και δεν 
έχει ακουστεί κάτι τέτοιο. Όταν σε έναν κάδο ανακυκλώσιμων υλικών 
έχουν ρίξει μέσα σύμμεικτα και αυτά τα βάλουμε μέσα στον κάδο των 
ανακυκλώσεων θα καταστρέψουμε όλο το φορτίο. Είναι λογικό εκεί να το 
αφήσουμε και να το πάρουμε με τα σύμμεικτα απορρίμματα.  
 
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ 
- Σχετικά με τα φωτιστικά σώματα της Β. Γεωργίου και Λακωνικής, 

προηγήθηκε τρακάρισμα το οποίο κατέστρεψε το σηματοδότη και 
αναμένεται η προμήθεια του ηλεκτρονικού συστήματος προς 
αποκατάσταση. Όταν γίνεται μια ζημιά και δεν υπάρχει φωτιστικό 
σώμα, ισχύουν οι πινακίδες της οδικής κυκλοφορίας.  

- Πράγματι διαπιστώθηκε, γιατί ήρθε η Ασφάλεια επιτόπου και γίνονται 
ανακρίσεις, ότι έχει γίνει με αντικλείδι η κλοπή, δεν υπάρχει παραβίαση. 
Δεν μπορώ να υπεισέλθω σε λεπτομέρειες γιατί δεν τις γνωρίζω. Το 
πόρισμα θα βγει από την Ασφάλεια και θα το πληροφορηθείτε όταν 
βγει.  

 
ΡΙΖΑΣ 
- Σχετικά με το θέμα του προσεισμικού ελέγχου, οι Τεχνικές Υπηρεσίες 

του Δήμου συνέταξαν περίπου 48 ή 50 ελέγχους κατόπιν εντολής του 
ΟΑΣΠ. Ο ΟΑΣΠ μέσα απ’ αυτόν τον μακροσκοπικό έλεγχο τον οποίον 
κάναμε εμείς θα προχωρήσει σε έναν δευτεροβάθμιο έλεγχο γι’ αυτά τα 
οποία κρίνει ότι υπάρχει κάποιο θέμα περαιτέρω ελέγχου. 

- Στην παραλιακή ζώνη, πραγματικά υπάρχει ένα θέμα κατά τους θερινούς 
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μήνες με την κυκλοφορία μεταξύ ποδηλάτων, πεζών κλπ. Η Δημοτική 
Αρχή έκανε μεγάλο αγώνα, για να προχωρήσει στη διεύρυνση της 
ανάπλασης του τμήματος που πραγματικά πάσχει και είναι από το 
Γυμνάσιο της Παραλίας μέχρι του Κοιλάκου και κάτω,  όμως, όπως 
ξέρετε καλά, χτυπήσαμε πάνω σε βράχο όταν η παλιά Λιμενική 
Επιτροπή δεν μας επέτρεψε μια ολοκληρωμένη μελέτη δώδεκα 
στρεμμάτων να την προχωρήσουμε και να μπορέσει να βρεθεί μια 
ανάσα και μια καλυτέρευση της ποιότητας ζωής της παραλιακής ζώνης. 
Ευελπιστούμε με το νέο καθεστώς του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου, 
ήδη προχωράμε, στο να μπορέσουμε να εντάξουμε τη συγκεκριμένη 
μελέτη και να αρθούν όλα τα εμπόδια και όλη αυτή η διαδικασία 
ενόχλησης των πεζών από τα ποδήλατα κλπ, αφενός και αφετέρου να 
αναπλαστεί και η περιοχή γιατί είναι μια περιοχή πραγματικά 
υποβαθμισμένη. 

-  Σχετικά με τα τσιμέντα στη Βρωμόβρυση, υπολείπονται περίπου 35 με 
45 κυβικά και έχει δοθεί εντολή από τον κ. Δήμαρχο,  μέχρι τα τέλη του 
μήνα, να πέσουν τα μπετά και θα φροντίσουμε να πέσουν. Όμως, αυτά 
τα μπετά δεν μπορούν να πέσουν με την παγία, διότι η παγία έχει 
συγκεκριμένες προδιαγραφές.  

 
ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ 
Η ΦΑΡΙΣ είχε υποβάλλει αίτημα στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, για 
να παρασχεθούν τρόφιμα σε φτωχές οικογένειες. Τα τρόφιμα αυτά είχαν 
αποθηκευτεί σε αποθήκη της ΑΔΕΚ και έχει διαπιστωθεί μια απώλεια 144 
λίτρων ελαιολάδου. Η ανάκριση είναι σε εξέλιξη και δεν μπορώ να πω 
τίποτε άλλο.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 
- Σχετικά με το κληροδότημα Αναστασόπουλου, το οποίο παραχωρήσαμε 

με χρησιδάνειο στο Δήμο Πειραιά για 49 χρόνια και με αντίτιμο οκτώ 
χιλιάδες ευρώ ετησίως, οι πληροφορίες μας από τον Πειραιά λένε ότι 
δεν έχει καν ξεκινήσει η αξιοποίηση αυτού του κληροδοτήματος, με 
αποτέλεσμα οι κάτοικοι της περιοχής Αλαγονίας να μην απολαμβάνουν 
εκείνα τα οποία έπρεπε βάσει της διαθήκης. Τι έχει γίνει μέχρι σήμερα; 

- Γνωρίζετε τι έγινε σχετικά με την ηλεκτρονική δημοπρασία για το 
διατηρητέο κτίριο Αλειφέρη; 

- Ενόψει της μεγάλης οικονομικής κρίσης η οποία υπάρχει και ενόψει του 
Πάσχα, έχει υπάρξει ο προγραμματισμός εκείνος ο οποίος θα μπορέσει 
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να ανταπεξέλθει και να καλύψει τις ανάγκες των συνδημοτών οι οποίοι 
έχουν προβλήματα; 

- Επίσης, υπάρχει ένα θέμα το οποίο είδε το φως της δημοσιότητας, για 
μια γυναίκα στην οποία η υπηρεσία του Δήμου δεν έδωσε ένα ποσό, 
προκειμένου να πληρώσει τα ενοίκια. Γεννάται ένα θέμα,  πριν είναι 
αργά και έχουμε τίποτα φαινόμενα τα οποία θα είναι λυπηρά.  
 

ΠΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ 
- Στην ιστοσελίδα του Δήμου, σε ένα βιντεάκι προβάλλοντο οι φυσικές 

ομορφιές, οι δραστηριότητες της πόλης, οι πολιτιστικές κλπ και σε αυτό 
το βίντεο δεν γινόταν αναφορά καθόλου στον αθλητισμό. Τώρα το 
βίντεο αυτό αποσύρθηκε και στη θέση του έχουν μπει καμιά 45αριά, 
φωτογραφίες. Λείπει εντελώς και πάλι ο αθλητισμός. Ποιος έφτιαξε 
αυτό το βίντεο; Έπεσε στην αντίληψή σας ότι δεν υπάρχει αναφορά 
στις αθλητικές δράσεις της πόλης, που είναι Πανελλήνιες και μοναδικές 
σε επίπεδο Ελλάδας, όπως διεθνές meeting ρυθμικής γυμναστικής, 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Κατάδυσης, Παπαφλέσεια κλπ. Πιστεύετε πως 
δεν προβάλλεται η πόλη μέσα απ’ αυτές τις δραστηριότητες;  

- Ευκαιριακά, θα ήθελα να απονείμω και εύσημα στη Δημοτική Αρχή και 
ιδιαίτερα στον Αθλητικό Φορέα για την άρτια διοργάνωση του final for 
του βόλεϊ. Πραγματικά το κλειστό Γυμναστήριο της πόλης παρουσίαζε 
αισθητικά μια καταπληκτική εικόνα, με αποτέλεσμα να γίνεται αναφορά 
και στην τηλεόραση πανελλήνια. Διαφήμιζε έτσι την πόλη μας. Είναι 
ένας λόγος να γίνονται διεθνείς ή πανελλήνιες εκδηλώσεις, για να 
συντηρούμε και να κάνουμε λειτουργικότερες τις αθλητικές μας 
εγκαταστάσεις.   

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 
Τα πλάνα του βίντεο, εάν παρατηρήσατε, είναι φρέσκα, να το πω έτσι, 
δεν είναι παλιά πλάνα. Πλάνα από τις εκδηλώσεις τις οποίες λέτε, δεν 
είχαμε. Ο Δήμος το τελευταίο χρονικό διάστημα έχει αρχίσει και συγκροτεί 
ηλεκτρονικό αρχείο και σε φωτογραφίες και σε βίντεο. Θα τραβήξουμε 
πλάνα και από τις εκδηλώσεις που έρχονται και μπορούμε το βίντεο αυτό 
να το πλαισιώσουμε, να το τροποποιήσουμε, να προσθέσουμε, να 
αφαιρέσουμε. Το ίδιο γίνεται και με τις φωτογραφίες. Η κεντρική σελίδα 
στο site του Δήμου αλλάζει κατά καιρούς, ανάλογα με τα γεγονότα τα 
οποία έχουμε. Τώρα, μπορείτε να δείτε ότι, υπάρχουν φωτογραφίες από 
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την 23η Μαρτίου. Επομένως αυτά τα οποία λέτε τα έχουμε λάβει υπόψη.  
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ 
- Πάντα υπάρχει μέριμνα για τον άνθρωπο που έχει πρόβλημα. Δεν 

περιμένουμε μόνο Χριστούγεννα και Πάσχα. Φυσικά και αυτές τις 
ημέρες θα φροντίσουμε ώστε να μην μείνει κανένας, ακόμα και αυτοί 
που δεν έχουν εξεταστεί ακόμη οι αιτήσεις τους για το Δημοτικό 
Παντοπωλείο, να έχουν τα απαραίτητα.  

- Η οικογένεια που είπε ο κ. Μπρεδήμας, είναι μια οικογένεια η οποία 
εξυπηρετείται από τις κοινωνικές δομές του Δήμου. Έχει εξυπηρετηθεί 
προσωπικά και από μένα, όμως, λυπάμαι, διαπιστώνω ότι υπάρχουν 
κάποιοι οι οποίοι είναι τεμπέληδες. Μεροκάματα ακόμη και σήμερα όλοι 
ξέρουμε ότι μπορούμε να βρούμε. Βοηθάμε όσον το δυνατόν 
περισσότερο. Και έκτακτο βοήθημα έχει πάρει και ξέρουμε ότι το παιδί 
παρουσιάζει κάποιο πρόβλημα, παρακολουθείται από την κοινωνική 
λειτουργό. Τώρα, δεν μπορούμε να πληρώνουμε το ενοίκιο του 
καθενός.  

 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
- Για το Μέγαρο Χορού, πράξαμε το άριστον. Η Εθνική Τράπεζα 

χρηματοδοτεί τη μελέτη βιωσιμότητας, η οποία έπρεπε να έχει γίνει 
πριν την έναρξη της κατασκευής. Η σχετική διαδικασία ολοκληρώνεται 
και νομίζω ότι, πολύ πιο πριν από το Πάσχα, αφού θα σας έχει δοθεί η 
εισήγηση, θα γίνει μια πρώτη συζήτηση επί του θέματος αυτού. Θα 
συζητήσουμε όσο χρόνο νομίζετε, θα καταλήξουμε όμως σε ένα 
συμπέρασμα ώστε το Μέγαρο Χορού να μη γίνει βραχνάς για την πόλη 
αλλά να είναι ο χώρος της οικονομικής και της πολιτιστικής ανάπτυξης 
μιας ευρύτερης περιοχής. Να λειτουργεί πράγματι ως φάρος.  

- Το κατάστημα ΑΒ ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ το οποίο συνδράμει την προσπάθεια 
η οποία γίνεται, ήρθε εχθές και μου παρέδωσε δωροεπιταγές, αξίας 
περίπου 2.100 ευρώ, 20 ευρώ η δωροεπιταγή, τις οποίες παρέδωσα 
όλες στην αρμόδια Αντιδήμαρχο, η οποία σε συνεργασία με την 
ορισμένη επιτροπή, αξιολογεί ανάγκες, θα έχει και μια λίστα, στην οποία 
θα παραδώσει τις δωροεπιταγές. Μπορείτε να συνεννοηθείτε μαζί τους, 
γιατί προφανώς καταλαβαίνετε ότι υπάρχουν και τα προσωπικά 
δεδομένα και δεν μπορούμε κάποιους ανθρώπους οι οποίοι έχουν 
προσωρινά ανάγκη να τους βγάζουμε στο σεργιάνι.  
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- Όσον αφορά στο κληροδότημα Αναστασόπουλου, γιατί άκουσα ότι οι 
κάτοικοι της Αλαγονίας δεν απολαμβάνουν εκείνα τα οποία πρέπει να 
απολαμβάνουν απ’ αυτό το ερείπιο το οποίο βρίσκεται στην Αθήνα, εγώ 
ξέρω ότι μέχρι τώρα, όλοι οι Πρόεδροι της Αλαγονίας πήγαιναν 
κατηγορούμενοι για τα προβλήματα που δημιουργούσε. Έγινε μια 
προσπάθεια να αξιοποιηθεί από το Δήμο Πειραιά, διότι ο Δήμος μας δεν 
μπορεί να συμμετάσχει σε προγράμματα της Περιφέρειας Αττικής, παρά 
μόνον σε προγράμματα της Περιφέρειας Πελοποννήσου. 
Συνεργαστήκαμε με το Δήμο Πειραιά, έχουν υπάρξει σχετικές εγκρίσεις 
από το Υπουργείο Οικονομικών, αλλά, η σχετική διαδικασία δεν έχει εις 
έτι ολοκληρωθεί εξαιτίας γραφειοκρατικών λόγων, δυστυχώς. 

- Όσον αφορά στο ΤΑΙΠΕΔ, να ξέρετε ότι το θέμα των 48 στρεμμάτων, 
που δεν είναι 48, είναι 17, το έχει αναδείξει η Δημοτική Αρχή. Το 
παλεύει γύρω στα τέσσερα χρόνια. Λέω ότι είναι 17 τα στρέμματα γιατί, 
τα υπόλοιπα είναι οι εγκαταστάσεις του τέννις, του γηπέδου, της 
Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων και η πίστα στην οποία γίνεται 
εκπαίδευση σε θέματα κ.ο.κ. των παιδιών των σχολείων. Γι’ αυτές τις 
εγκαταστάσεις, έχουν ξοδευτεί αρκετά χρήματα και αυτός είναι ο 
ισχυρότερος λόγος να δοθούν στο Δήμο Καλαμάτας, ώστε στο σύνολο 
να προχωρήσουμε σε μια αξιοποίηση. Νομίζω ότι το θέμα αυτό είναι σε 
καλό δρόμο.  

- Για το παραδοσιακό κτίριο Αλειφέρη, για το οποίο αλλεπάλληλες 
Δημοτικές Αρχές  είχαν  προσπαθήσει  και  αλλεπάλληλοι  Υπουργοί 
Οικονομικών το είχαν δώσει με δεσμεύσεις και των δυο κυβερνήσεων, 
δεν προχώρησε η διαδικασία. Η Δημοτική Αρχή προτιμά, το κτίριο αυτό, 
από το να είναι ερείπιο, να επισκευαστεί, άλλωστε περιουσιακό στοιχείο 
της Καλαμάτας θα είναι πάντοτε, δεν πρόκειται να το φορτώσει κανείς 
σε ένα καράβι και να το πάρει από κει.  

- Για το Πάσχα, ο Δήμος, όπως κάνει κάθε μεγάλη γιορτή και μεγάλες 
μέρες, θα κάνει τα καλύτερα και σε επίπεδο ψυχαγωγίας και σε επίπεδο 
σίτισης συνανθρώπων. Να ευχαριστήσω, όχι αυτούς που μάχονται από 
το Δήμο, την Αντιδήμαρχο ή τους υπαλλήλους, γιατί σε τελευταία 
ανάλυση αυτοί κάνουν το καθήκον τους με τον καλύτερο τρόπο, να 
ευχαριστήσω τους δεκάδες εθελοντές και τον κόσμο ο οποίος δίνει από 
το υστέρημα και όχι από το περίσσευμά του. Δυστυχώς, ζούμε σε ένα 
κράτος το οποίο δε διαθέτει προνοιακές δομές, γι’ αυτό σας λέγω 
πολλές φορές εδώ μην ζητάτε από τον κάθε Δήμο να καλύψει 
εξωφρενικές, απαράδεκτες ελλείψεις του κράτους σε προνοιακό 
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επίπεδο.  
- Δεν ξέρω αν πέρασε κάποιο βίντεο, εγώ δεν τα παρακολουθώ όλα, όπου 

δεν είχε αθλητικές εκδηλώσεις. Οι αθλητικές εκδηλώσεις εδώ είναι 
συγκριτικό πλεονέκτημα για την πόλη μας, την προβάλλουν και έχουν 
οικονομικά αποτελέσματα, πέραν από τα αθλητικά αποτελέσματα.  

- Έγινε μια προσπάθεια συντονισμένη και από τους φορείς και από το 
Δήμο, για να έχουμε εδώ την τελική αναμέτρηση της τετράδας. Το 
επόμενο θα είναι το Ευρωπαϊκό Πρωτάθλημα Νεανίδων που θα γίνει στο 
συγκεκριμένο χώρο. Γίνονται παρεμβάσεις σε όλα τα επίπεδα, αλλά ότι 
γίνεται, γίνεται από το ταμείο του Δήμου. Προς το καλοκαίρι, θα 
δώσουμε εγκαταστάσεις και σε άλλα αθλήματα, όπως είναι το beach 
volley, η ξυλορακέτα και ενδεχομένως να έχουμε καλά νέα για ένα  
ειδικό άθλημα για τα μικρά παιδιά.  

 

Στη συνέχεια το Σώμα αποδέχθηκε τη συζήτηση των παρακάτω εκτός 
ημερήσιας διάταξης θεμάτων.  

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

130  Συμπλήρωση της υπ’ αριθμ. 95/2014 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου που αφορά στο έργο «Κατασκευή 
δύο αιθουσών και χώρων υγιεινής στο Δημοτικό Σχολείο 
Άριος». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΠΑΡΩΝ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η συμπλήρωση της 
απόφασης με την έγκριση υποβολή πρότασης χρηματοδότησης του 
έργου, προϋπολογισμού 430.000,00 € με ΦΠΑ, στο επιχειρησιακό 
πρόγραμμα ΔΕΠΙΝ 2007-2013, στον Άξονα Προτεραιότητας «Αειφόρος 
Ανάπτυξη και Ποιότητα Ζωής Πελοποννήσου», σύμφωνα με την εισήγηση 
του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

131  Συμπλήρωση της υπ’ αριθμ. 93/2014 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου που αφορά στο έργο «Αστική 
Ανάπλαση Ζώνης οδού Αριστομένους από οδό Ξενοφώντος 
μέχρι Δημοτικό Πάρκο». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας, 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΠΑΡΩΝ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η συμπλήρωση της 
απόφασης με την έγκριση υποβολή πρότασης χρηματοδότησης του 
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έργου, προϋπολογισμού 1.925.000,00 € με ΦΠΑ, στο επιχειρησιακό 
πρόγραμμα ΔΕΠΙΝ 2007-2013, στον Άξονα Προτεραιότητας «Αειφόρος 
Ανάπτυξη και Ποιότητα Ζωής Πελοποννήσου», σύμφωνα με την εισήγηση 
του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

132  Αποδοχή ένταξης για την πράξη «Ανάπλαση κεντρικών 
τμημάτων οικισμών Τοπικού Διαμερίσματος Άμφειας», 
Δήμου Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 
της Τοπικής Κοινότητας ΑΜΦΕΙΑΣ, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της 
δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΠΑΡΩΝ 
οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) γίνεται αποδεκτή η ένταξη της πράξης, προϋπολογισμού 
300.699,99 €, στο πλαίσιο του προγράμματος «Αγροτική Ανάπτυξη της 
Ελλάδας 2007 - 2013», σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος 
Διαχείρισης Διαγωνισμών & Συμβάσεων Έργων της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΘΕΜΑΤΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΑ 

133 1.  Επικαιροποίηση των υπ΄ αριθμ. 441/2004, 690/2006, 
694/2007 και 363/2009 αποφάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ 
ΠΟΛΙΤΩΝ  ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ ο κ. ΚΕΛΛΑΡΑΚΟΣ) 
εγκρίνεται η επικαιροποίηση των αποφάσεων, σχετικών με την 
πολεοδομική μελέτη της Κηπούπολης, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής με την υπ’ αριθμ. 13/2014 απόφασή της, σύμφωνα με 
την πρόταση του  Τμήματος Τοπογραφικών – Πολεοδομικών Εφαρμογών 
& Χωροταξίας της Διεύθυνσης Πολεοδομίας. 

Β. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ  

134 2.  Έγκριση κυκλοφοριακής σύνδεσης επί αγροτικής οδού στην 
περιοχή «Βαλτάκος» Σπερχογείας για «Πρατήριο υγρών 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η κυκλοφοριακή σύνδεση, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την υπ’ αριθμ. 14/2014 απόφασή της, 
σύμφωνα με την πρόταση του  Τμήματος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & 
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καυσίμων, Πλυντήριο – Λιπαντήριο, Σταθμό φορτηγών 
αυτοκινήτων». 

Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών.  

Γ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

135 3.  Έγκριση 2ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του έργου 
«Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στο δρόμο Λαδά – 
Καρβέλι».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι  παρόντες  σύμβουλοι  της πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, καθώς και ο Εκπρόσωπος 
της Τοπικής Κοινότητας ΛΑΔΑ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 2ος ΑΠΕ, σύμφωνα με την εισήγηση 
του Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

136 4.  Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης και έγκριση 1ου 
ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του έργου «Βελτίωση 
οδικού δικτύου εισόδων πόλεως Καλαμάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνονται, η παράταση προθεσμίας, με αναθεώρηση, 
μέχρι 24/05/2014 και ο 1ος ΑΠΕ, σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

137 5.  Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου «Επισκευή & 
διαρρύθμιση εγκαταστάσεων κτιρίου πρώην Γενικού 
Νομαρχιακού Νοσοκομείου Καλαμάτας για την στέγαση των 
υπηρεσιών του Δήμου Καλαμάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨)  εγκρίνεται η παράταση προθεσμίας, με αναθεώρηση, 
μέχρι 13/07/2014, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

138 6.  Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου 
«Ασφαλτοστρώσεις διαφόρων δρόμων της πόλεως 
Καλαμάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η παράταση προθεσμίας, με αναθεώρηση, 
μέχρι 15/05/2014, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Εκτέλεσης 
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Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών.  

139 7.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής του έργου 
«Διαμόρφωση χώρου για τη δημιουργία κέντρου 
συμβουλευτικής υποστήριξης γυναικών θυμάτων βίας στο 
Δήμο Καλαμάτας».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του 
έργου, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

140 8.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής του έργου  
«Ανάπλαση Κεντρικής Πλατείας Καλαμάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας, 
ΚΑΤΑ  οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨  
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ 
ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται 
το πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του έργου, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Δ. ΘΕΜΑΤΑ  ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ 

141 9.  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Καλαμάτας και του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 
Καλαμάτας, για τον καθαρισμό χερσαίας ζώνης λιμένα. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
σύναψη προγραμματικής σύμβασης, όπως αυτή ψηφίστηκε από το Δ.Σ. 
του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου. 

142 10.  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Καλαμάτας και της RETHINK – ΚΟΙΝΣΕΠ για την υλοποίηση 
προγράμματος  δημιουργίας δικτύου συνοικιακής 
κομποστοποίησης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και  των  δημοτικών  παρατάξεων  ¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ και ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η σύναψη 
προγραμματικής σύμβασης, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος 
Ανακύκλωσης της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων, 
όπως τροποποιήθηκε – συμπληρώθηκε από τον Αντιδήμαρχο κ. 
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Βασιλόπουλο Αθανάσιο. 

143 11.  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Καλαμάτας, του Πανεπιστημίου Αιγαίου και της 
Περιβαλλοντικής Συνεταιριστικής (Κοιν. Σ.Επ.) για τη 
«Λειτουργία Κινητής Μονάδας Επεξεργασίας ΑΣΑ με στόχο 
την ανάκτηση – αξιοποίηση όλων των παραγόμενων 
προϊόντων (Κομπόστ – Ανακυκλώσιμα – κλπ)».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η σύναψη 
προγραμματικής σύμβασης, σύμφωνα με την εισήγηση του Αντιδημάρχου 
κ. Βασιλόπουλου Αθανασίου. 

144 12.  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Καλαμάτας και του ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου για την 
υλοποίηση προμήθειας υλικοτεχνικής υποδομής (μέσω του 
προγράμματος ΕΣΠΑ) κινητού σταθμού μεταφόρτωσης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
ΠΑΡΩΝ οι  σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η σύναψη προγραμματικής σύμβασης, 
σύμφωνα με την εισήγηση της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & 
Οχημάτων. 

145 13.  Διοργάνωση γιορτής ανακύκλωσης – Συμμετοχή του Δήμου 
Καλαμάτας στην Παγκόσμια Δράση LETS DO IT.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ 
και ΚΑΤΑ οι  σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται, η διοργάνωση της γιορτής 
ανακύκλωσης, η διάθεση πίστωσης 24.080,36 € για την κάλυψη των 
δαπανών αυτής και η συμμετοχή του Δήμου στην Παγκόσμια Δράση LETS 
DO IT, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Ανακύκλωσης της 
Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων. 

Ε. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

146 14.  Χορήγηση αδειών υπαίθριου στάσιμου εμπορίου. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ και ΛΕΥΚΟ οι  παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής 
παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η χορήγηση 
αδειών α) λούνα παρκ στην Γεωργιοπούλου Ανδριάνα και β) καντίνας 
στην Φραγκισκάκη Αφροδίτη, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος 
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Ρύθμισης Εμπορικών Δραστηριοτήτων της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, 
Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων. 

147 15.  Ανάκληση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ανάκληση της άδειας περιπτέρου (Αριστομένους 
45), σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Ρύθμισης Εμπορικών 
Δραστηριοτήτων της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & 
Ευρωπαϊκών Θεμάτων. 

ΣΤ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

148 16.  Αναπροσαρμογή τέλους χρήσης κοινόχρηστων χώρων στην 
οδό Ναυαρίνου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και  της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΠΑΡΩΝ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ οι οποίοι καταθέτουν και στηρίζουν δική τους 
πρόταση επί της οποίας οι άλλες δημοτικές παρατάξεις δηλώνουν ΛΕΥΚΗ 
ψήφο) εγκρίνεται η αναπροσαρμογή του τέλους χρήσης κοινόχρηστων 
χώρων, για τη ζώνη βορείως της Ναυαρίνου (βόρειο πεζοδρόμιο), από 
31,50 €/τ.μ. σε α) 25,00 €/τ.μ. για τα καταστήματα από τη Φαρών μέχρι 
το «Πανελλήνιον» και β) 21,00 €/τ.μ. για εκείνα από το «Πανελλήνιον» 
μέχρι το τέρμα Ναυαρίνου, όπως εισηγήθηκε η Οικονομική Επιτροπή με 
την υπ’ αριθμ. 90/2014 απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση του 
Αντιδημάρχου κ. Μπουζιάνη Παύλου.  

149 17.  Καθορισμός δημοτικών τελών απλής χρήσης αιγιαλού έτους 
2014. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και  της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
ΠΑΡΩΝ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ οι οποίοι καταθέτουν και στηρίζουν δική τους 
πρόταση) καθορίζονται τα τέλη απλής χρήσης αιγιαλού σε 11,00 €/τ.μ., 
όπως εισηγήθηκε η Οικονομική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 99/2014 
απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση του Αντιδημάρχου κ. Μπουζιάνη 
Παύλου. 

150 18.  Απευθείας ανάθεση προμήθειας υγρών καυσίμων. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
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ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η απευθείας ανάθεση της προμήθειας υγρών 
καυσίμων στην ανάδοχο μέχρι τώρα εταιρεία «ΕΛΕΝΗ ΠΑΧΗ & ΣΙΑ Ε.Ε.», 
με τους ίδιους ακριβώς όρους της τρέχουσας σύμβασης και μέχρι να 
ολοκληρωθούν οι νέες διαδικασίες ανάδειξης μειοδότη, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Τμήματος Προμηθειών & Αποθήκης της Διεύθυνσης 
Οικονομικών. 

151 19.  Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος, προϋπολογισμού, 
οικον. έτους 2014, και επιχειρησιακού προγράμματος Δήμου 
Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας, 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ 
ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ 
ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται 
η τροποποίηση: 
i. του Τεχνικού Προγράμματος και του Επιχειρησιακού Προγράμματος, 

σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Προγραμματισμού & 
Ευρωπαϊκών Θεμάτων της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης 
& Ευρωπαϊκών Θεμάτων   και 

ii. του Προϋπολογισμού Δήμου Καλαμάτας, οικον. έτους 2014, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονομική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 101/2014 
απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Λογιστηρίου 
της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

152 20.  Επί αιτήματος για ανανέωση της διάρκειας της μείωσης του 
μισθώματος καταστήματος του Δυτικού Κέντρου 
Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και  της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η ανανέωση της διάρκειας μείωσης του 
μισθώματος κατά 20%, για ένα έτος, σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών. 

153 21.  Παραχώρηση δημοτικού χώρου για τις ανάγκες της τοπικής 
Δασικής Υπηρεσίας.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι όροι της σύμβασης χρησιδανείου για την 
παραχώρηση της χρήσης δημοτικού χώρου, βόρεια της κεντρικής αγοράς, 
στην τοπική Δασική Υπηρεσία (Διεύθυνση Δασών Μεσσηνίας και 
Δασαρχείο Καλαμάτας) για είκοσι (20) χρόνια, σύμφωνα με την εισήγηση 
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του Εντεταλμένου Δημοτικού Συμβούλου κ. Μπούχαλη Δημητρίου. 

154 22.  Παροχή εγγύησης από τον Δήμο Καλαμάτας στην ανώνυμη 
εταιρεία του Δήμου Καλαμάτας ¨Βιομηχανικά Σφαγεία – 
Αγορά Καλαμάτας ΑΕ ΟΤΑ¨ για τη χρηματοδότηση του 
έργου «Τοποθέτηση σκιάστρων σε τμήμα της υπαίθριας 
αγοράς Καλαμάτας (βόρειο πάρκινγκ)».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και  της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΔΙΚΤΥΟ 
ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) γίνεται αποδεκτό το αίτημα 
της ανώνυμης εταιρείας ¨Βιομηχανικά Σφαγεία – Αγορά Καλαμάτας ΑΕ 
ΟΤΑ¨ και παρέχεται η εγγύηση του Δήμου στην ανώνυμη εταιρεία, για τη 
λήψη, εφόσον χρειαστεί, τραπεζικού δανείου, για τη χρηματοδότηση του 
εν λόγω έργου. 

155 23.  Επί πρακτικών Φορολογικής Επιτροπής Δήμου Καλαμάτας. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ 
και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται τα πρακτικά της υπ’ αριθμ. 1/19-2-
2014 συνεδρίασης της Φορολογικής Επιτροπής. 

156 24.  Διαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηματικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή συνολικού ποσού 4.179,20 €, 
σύμφωνα με τις εισηγήσεις του Τμήματος Δημοτικών Προσόδων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών. 

157 25.  Οικονομική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

Α. η επιχορήγηση των παρακάτω συλλόγων: 

1. «ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», με το 
ποσό των 10.000,00 € για τη διοργάνωση της διεθνούς συνάντησης 
στίβου «ΠΑΠΑΦΛΕΣΣΕΙΑ». 

2. «ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ¨ΚΑΛΑΜΑΤΑ 1980¨» με το ποσό των 
1.000,00 € για τη διεξαγωγή των προκριματικών αγώνων μπάσκετ 
του Πανελληνίου Πρωταθλήματος Εφήβων. 

3. «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΣΑΪΤΟΛΟΓΩΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» με το ποσό των 12.000,00 
€ για τη διεξαγωγή τοπικού εθίμου ¨Σαϊτοπόλεμος¨. 

4. «ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ & ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΑΝΤΑΧΟΥ 
ΛΑΔΑΙΩΝ ¨ΟΛΥΜΠΙΟΝΙΚΗΣ ΛΑΔΑΣ¨» με το ποσό των 2.000,00 € 
για τη διοργάνωση εκδηλώσεων. 
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Β. η συμμετοχή του Δήμου στη διοργάνωση διεθνούς συνεδρίου με θέμα 
«Κοινωνικές αξίες στην Αρχαία Ελληνική Γραμματεία» και η διάθεση 
πίστωσης 1.000,00 € για την κάλυψη μέρους των εξόδων. 

158 26.  Απονομή Βραβείου «Παναγιώτη Φωτέα» για το βιβλίο 
Κοινωνικοπολιτικού Στοχασμού και Βραβείου Ποίησης 
«Μαρία Πολυδούρη».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  
¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ 
και ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται: 

1. η ανάκληση της υπ’ αριθμ. 64/2014 προηγούμενης σχετικής 
απόφασης, 

2. η διοργάνωση της εκδήλωσης για την απονομή του βραβείου 
«Παναγιώτη Φωτέα» και η διάθεση πιστώσεων 3.000,00 €, που θα 
αποδοθεί ως χρηματικό έπαθλο του βραβείου και  400,00 € για την 
κάλυψη των εξόδων της εκδήλωσης,  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

1. η ανάκληση της υπ’ αριθμ. 63/2014 προηγούμενης σχετικής 
απόφασης, 

2. η διοργάνωση της εκδήλωσης για την απονομή του βραβείου «Μαρία 
Πολυδούρη» και η  διάθεση πιστώσεων 2.000,00 €, που θα αποδοθεί 
ως χρηματικό έπαθλο του βραβείου, καθώς και 400,00 € ως 
επιχορήγηση  του Συνδέσμου Φιλολόγων Μεσσηνίας για τη 
διοργάνωση της εκδήλωσης,  

σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Εκπαιδευτικών Θεμάτων της 
Διεύθυνσης Παιδείας. 

159 27.  Διοργάνωση εκδηλώσεων εορτασμού της «23ης Μαρτίου 
1821». 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται, η διοργάνωση των εκδηλώσεων, η διάθεση 
συνολικής πίστωσης ποσού 18.221,00 €, εκ των οποίων, 8.135,00 ευρώ 
για την ηχητική κάλυψη των εκδηλώσεων, την απονομή χρηματικών 
επάθλων ποσού 350,00 € στους νικητές του ¨Δρόμου Θυσίας¨ και την 
παράθεση μικρής δεξίωσης και 10.086,00 € για την ανάθεση της 
οργάνωσης και προβολής των εκδηλώσεων στην Κοινωφελή Επιχείρηση 
¨ΦΑΡΙΣ¨, σύμφωνα με την εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου και 
Προέδρου της Κοινωφελούς Επιχείρησης ¨ΦΑΡΙΣ¨ κ. Μπασακίδη 
Νικολάου. 
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160 28.  Διαφημιστική προβολή Δήμου Καλαμάτας.  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δημοτικής παράταξης ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  οι σύμβουλοι της 
δημοτικής παράταξης ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η διάθεση πίστωσης 2.460,00 €, με ΦΠΑ, για τη 
διαφημιστική προβολή του Δήμου μέσω του περιοδικού Travel book της 
εφημερίδας ΕΘΝΟΣ, σύμφωνα με την εισήγηση του Γραφείου 
Επικοινωνίας, Δημοσίων Σχέσεων & Εθιμοτυπίας.. 

161 29.  Συμμετοχή του Δήμου Καλαμάτας στη διοργάνωση των 
εκδηλώσεων παρουσίασης προγραμμάτων Σχολικών 
Δραστηριοτήτων.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συμμετοχή του Δήμου στη διοργάνωση των 
εκδηλώσεων και η διάθεση πίστωσης μέχρι του ποσού των 300,00 €, για 
την κάλυψη εξόδων της εκδήλωσης. 

162 30.  Αγορά αντιτύπων του βιβλίου με τίτλο «Η Μάνη στη 
δεύτερη τουρκοκρατία 1715-1821».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η αγορά είκοσι (20) αντιτύπων του βιβλίου.  

163 31.  Διαγραφή παραστατικών – υποχρεώσεων από το 
πρόγραμμα Genesis, ετών 2013 και προγενέστερων. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η διαγραφή, σύμφωνα με 
την εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

164 32.  Έγκριση απολογισμού εξόδων των εκδηλώσεων 
¨Χριστούγεννα 2013¨ που ανατέθηκαν στην Κοινωφελή 
Επιχείρηση του Δήμου Καλαμάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες  σύμβουλοι  των  δημοτικών παρατάξεων 
¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  ΔΗΜΟ   ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΔΙΚΤΥΟ  ΕΝΕΡΓΩΝ  
ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται ο 
απολογισμός των εκδηλώσεων «Χριστούγεννα 2013», όπως αποδόθηκε 
από την Κοινωφελή Επιχείρηση ¨ΦΑΡΙΣ¨ και ανέρχεται στο ποσό των 
11.843,78 €, με ΦΠΑ. 

Ζ. ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

165 33.  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ των Δήμων 
Καλαμάτας και Πύλου – Νέστορος για την παροχή 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  
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διοικητικής υποστήριξης σύμφωνα με το Ν. 3852/2010.   ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ 
και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η σύναψη της προγραμματικής 
σύμβασης, σύμφωνα με την εισήγηση του Αντιδημάρχου κ. Ηλιόπουλου 
Αθανασίου. 

166 34.  Εκκαθάριση αρχείων της Τοπικής Κοινότητας Άριος και της 
Δημοτικής Ενότητας Άριος.     

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η εκκαθάριση  των αρχείων της Τοπικής 
Κοινότητας Άριος, από το 1934 μέχρι το 1998 και  της  Δημοτικής 
Ενότητας Άριος, από το 1999 μέχρι το 2002, σύμφωνα με την εισήγηση 
της Διεύθυνσης Διοικητικών και τα σχετικά πρακτικά των αρμοδίων 
επιτροπών. 

167 35.  Μετακινήσεις Δημάρχου, Αντιδημάρχων και Δημοτικών 
Συμβούλων.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι  της  πλειοψηφίας 
και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ 
και ΚΑΤΑ οι  σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται οι μετακινήσεις του κ. Δημάρχου, α) 
στις 6/3/2014 στην Αθήνα (ΥΠ. ΕΜΠ. ΝΑΥΤ. & ΥΠ.ΕΣ.), β) στις 12/3/2014 
στον Πύργο (ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟ)  και γ) στις 17/3/2014 στην Αθήνα (ΥΠ.ΠΟ. 
& Ε.Ε.Τ.Α.Α.) και στην Τρίπολη (ΦΟ.Δ.Σ.Α.).   

Η. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

168 36.  Τροποποίηση της συστατικής πράξης του Νομικού 
Προσώπου Δημοσίου Δικαίου του Δήμου Καλαμάτας 
«Φορέας Κοινωνικής Προστασίας και Αθλητισμού Δήμου 
Καλαμάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΠΑΡΩΝ 
οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση ως προς το ποσό 
επιχορήγησης από το Δήμο Καλαμάτας το οποίο καθορίζεται στο ποσό 
των 350.000,00 €. 

169 37.  Έγκριση της υπ΄ αριθμ. 27/2014 απόφασης του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Φορέα Κοινωνικής Προστασίας και 
Αθλητισμού Δήμου Καλαμάτας, η οποία αφορά στη Γ΄ 
τροποποίηση του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2014, του 
νομικού προσώπου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθμ. 27/2014 απόφαση του 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης            Συνεδρίαση 06/2014 – Πέμπτη  20/03/2014 - 08 : 00 μ.μ. 

Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας Σελ. 21 από 21 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

Διοικητικού Συμβουλίου του νομικού προσώπου. 

170 38.  Έγκριση της υπ΄ αριθμ. 28/2014 απόφασης του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Φορέα Κοινωνικής Προστασίας και 
Αθλητισμού Δήμου Καλαμάτας, η οποία αφορά στην ορθή 
επανάληψη της Β΄ τροποποίησης του προϋπολογισμού, 
οικον. έτους 2014, του νομικού προσώπου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΔΙΚΤΥΟ ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθμ. 28/2014 απόφαση του 
Διοικητικού Συμβουλίου του νομικού προσώπου. 

Καλαμάτα  26  Μαρτίου 2014  

 Ο ΕΙΔΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ   
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